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Rekonstrukce centra začala

Po oplocení náměstí začali pracovníci společnosti Herkul odstraněním stávající dlažby.          Foto Luboš Mizun

Na zateplení bytů
dalších 11 milionů

Práce na rekonstrukci komunikací 
v historickém centru Jirkova začaly. 
Jsou rozděleny na dvě etapy. První 
byla právě zahájena a bude probíhat do 
konce roku, druhá je naplánovaná od 
března 2012 do září 2012. V průběhu 
letošní etapy bude společnost RWE 
v Kostelní a Tyršově ulici rekonstru-
ovat plynovodní přípojky a po nich 
nastoupí dodavatel, společnost Herkul, 
s rekonstrukcí komunikací. Obě akce 
by měly být sladěny.

Celkové způsobilé výdaje projektu 
činí 67,15 milionu korun, podíl dotace 
(dotační program: ROP Severozápad) 
činí přes 57,2 milionu, dalších 5 mili-
onů přidá kraj. 

Účelem projektu je celková rekon-
strukce centra – komunikací, veřejné 
zeleně i veřejného osvětlení. Stávající 

betonovou dlažbu nahradí dlažba žulo-
vá, přičemž bude jasně rozlišeno veli-
kostí a barvou dlažby, která část je vy-
hrazena pěším a která automobilům. 

Komunikace pro automobily i par-
kovací stání budou z deseticentime-
trových žulových kostek, chodníky 
z řezané žuly. Dvě parkovací plochy 
za bývalým Meinlem nahradí jedna 
větší. Přístup automobilům pro po-
třeby zásobování zůstane zachován v 
takřka nezměněném rozsahu, pouze se 
změní směr jízdy, Kostelní ulice bude 
zpřístupněna ve směru od Hasičské-
ho domu do Alešovy ulice (nyní je to 
naopak) a ulice Rooseveltova a Příční 
ústící na náměstí Dr. E. Beneše budou 
obousměrné.

Součástí projektu je také oprava dvou 
mostů lemujících centrum ze západní 

a východní strany, kompletní výměna 
ochranného zábradlí podél Bíliny, kte-
ré budou tvořit přes metr vysoké ka-
menné sloupky s kovovou výplní mezi 
nimi, vybudování nové celodřevěné 
lávky pro pěší a restaurování kašny. Od 
kašny bude směrem do náměstí umís-
těno pět stupňů z velkých žulových 
desek, širokých 4 metry, dlouhých 19 
metrů a vysokých 0,1 metru. 

Poblíž kostela budou vysazeny nové 
stromy (betonový ochoz se zelení bude 
odstraněn), stejně jako na náměstí 
v prostoru před Komerční bankou, ty 
stávající na náměstí zůstanou zachová-
ny. Proběhne kompletní výměna veřej-
ného osvětlení, které bude rozděleno 
na několik samostatně ovládaných 
okruhů, které bude v případě potřeby 
(poruchy) možné propojit.

Den učitelů si připomněli na zámku
. Posledního března proběhlo v Ry-

tířském sále Červeného hrádku u pří-
ležitosti Dne učitelů už čtvrté setkání 
představitelů radnice s učiteli jirkov-
ských škol. Zahájil je Stanislav Mou-
telík, zkušený pedagog ve výslužbě, 
který přivítal své bývalé kolegy popr-
vé v roli místostarosty. Starosta Radek 
Štejnar pak v krátkém proslovu podě-
koval pedagogům za jejich práci. 

Účastníci setkání byli krátce informo-
vání o dotační politice města v oblasti 
školství, následně proběhla prezenta-
ce nového hřiště u ZŠ Krušnohorská 
a nového kulturního domu. Pak nastal 
slavnostní okamžik, ocenění zaslouži-
lých pracovníků ve školství. Pamětní 
listy obdržely Ludmila Francová ze ZŠ 
Studentská a Marcela Kašáková z MŠ 
Smetanovy sady, plaketu Jana Ámose 

Komenského Marie Hánová (ZUŠ). 
Po slavnostních momentech následo-

Oceněny byly zasloužilé pedagožky Ludmila Francová, Marcela Kašáková a Marie Hánová

vala volná zábava, kterou vydařená 
akce vyvrcholila.

Ocenění předávali místostarosta Stanislav Moutelík (vlevo) a starosta Radek 
Štejnar. Na snímku držitelka plakety J. A. Komenského Marie Hánová. Foto LM

V příštím školním roce bude otevře-
no 10 prvních tříd včetně jedné speciál-
ní pro děti se specifi ckými poruchami 
učení a dvě třídy přípravné, z toho jed-
na, na ZŠ v Nerudově ulici, se otevře 
poprvé. Tato škola hodlá do budoucna 
zřídit i třídu logopedickou. Pokud zá-
měr vyjde, půjde o první třídu tohoto 
typu v Ústeckém kraji.

Zastupitelé schválili začlenění dal-
ších projektů do IPRM v rámci výzvy 
č. 5, zaměřené na snížení energetické 
náročnosti bytových domů. V daném 
termínu bylo podáno pět projektových 
žádostí o celkovém fi nančním obje-
mu 25,9 milionu korun, z toho dotace 
činí 42 % (10,89 milionu). Schválení 
předcházelo hodnocení projektů, jímž 
všechny prošly úspěšně. 

Město tímto způsobem dotuje sanaci 
bytových domů ve vlastnictví čtyř spo-
lečenství pro dům (K. Marxe 1680-81 
2,16 milionu, Studentská 1261 - 62,
1266-67 a 1271-72 shodně po 2,07 mi-
lionu), v jednom případě (Pionýrů 1694 
-96, 2,52 milonu) jde o majetek Sta-
vebního bytového družstva Chomutov.

Letošní jarní kontrola stavu komuni-
kací nepřinesla příliš příznivé závěry. 
Vzhledem k dlouhotrvající a tuhé zimě 
není tento stav uspokojivý, v někte-
rých je dokonce havarijní.

Během zimního období byla oprave-
na místa v havarijním stavu na hlav-
ních trasách MHD. Stav ostatních 
silnic je mnohem horší. V rozpočtu 
je přitom na tuto údržbu vyčleněno 
1,7 milionu, což postačí jen na lokální 
opravy výtluků či propadlin.

Jako komunikace v havarijním stavu 
byly označeny ulice Obránců míru, 
Hrdinů (od křižovatky s Ervěnickou 
po křižovatku s ulicí B. Němcové a Vi-
nařická (od křižovatky se Studentskou 
k mostu přes přivaděč).

Silnice a chodníky 
po zimě: nic moc

Kontrola vytyčila, které ulice budou 
opraveny prioritně. Jsou to ty, po nichž 
vedou trasy MHD: Ervěnická, Dvořá-
kova, Studentská, Vinařická, Březový 
vrch, obchvat, Palackého, Chomutov-
ská a Alešova.

Nepříznivá situace je i u chodníků 
(v rozpočtu 2 miliony). Také bude nut-
né opravit nebo rekonstruovat několik 
schodišť na sídlišti Vinařice II, jejichž 
stav se přes zimu výrazně zhoršil.

Kontroly prováděli vedoucí středis-
ka údržby PSJ Jindřich Bada a Lenka  
Pfaffl ová o odboru majetku města.

Ve dnech 18. dubna až 13. května 
probíhá blokové čištění komunikací. 
Vozidla odtažená během něj byla v mi-
nulých letech umístěna na odstavné 
ploše v areálu podniku služeb, kde si 
je majitelé mohli po uhrazení nákladů 
na odtah (1 300 korun) vyzvednout. 
Od letošního jara, pokud vozy nebu-
dou vyzvednuty do ukončení bloko-
vého čištění příslušné lokality, budou 
vraceny zpět na původní místo. Jejich 
majitelé však mají za povinnost uhra-
dit veškeré náklady - odtažení vozidla 
i jeho vrácení, tedy 2 x 1 300 korun. 
Pokud odtah nezaplatí, budou opráv-
něné náklady vynaložené na odtah vy-
máhány soudní cestou. 

Opatření bylo přijato na základě ver-
diktu ústavního soudu, který rozhodl, 
že odtažené vozidlo musí být vráceno 
na místo, kde ho majitel zanechal. 

Pozor, za odtah 
zaplatíte dvakrát!

Loňská čísla potvrdily i letošní zápi-
sy, prvňáčků přestalo ubývat. Znamená 
to zvrat trendu z minulých let - poklesu 
počtu nových školáků (viz tabulka).

Letos přišlo k zápisům 289 dětí, což 
je o 17 víc než loni. 12 dětí nebylo při-
jato na školu, kterou si vybraly, a na-
stoupí zřejmě docházku jinde, pro 44 
byl navržen odklad.

Počty prvňáčků jirkovských 
ZŠ za posledních osm let

Školní rok Počet
2004/5 200
2005/6 193
2006/7 219
2007/8 213
2008/9 200
2009/10 204
2010/11 227
2011/12* 233
* předpoklad 

Prvňáčci po letech 
začali přibývat



Z deníkuZ deníku
černých šerifůčerných šerifů
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Pozor, chystá se 
nový územní plán!

Jonatán oslavil druhé narozeniny Trhy se přesunuly 
na novou tržnici

Projekt Můj region jde do světa

Svatby podraží, ale 
zaplatíte stejně

V důsledku probíhající rekonstrukce 
historického centra města se páteční 
trhy vrátily z náměstí Dr. E. Beneše 
na tržnici v Tyršově ulici. Náměstí po 
rekonstrukci prodejním místem už ne-
bude.

V souvislosti s touto změnou rada 
města schválila upravené znění pro-
vozního řádu tržiště v Tyršově ulici. 
Úpravy jsou dvě, první je snížení fi xní 
ceny pronájmu o třetinu (dříve 300 ko-
run za prodejní místo, nyní 200 korun). 
Druhá změna vychází z připomínek 
prodejců, kteří si stěžovali, že prodejní 
místa na tržnici jsou příliš malá, při-
čemž každý si mohl pronajmout jen 
jedno prodejní místo. Nově si může 
každý prodejce pronajmout místa dvě.

Město budou 

reprezentovat

uvolnění zastupitelé
Zastupitelstvo schválilo reprezen-

tanty města v různých organizacích, 
kterými budou převážně jeho uvolnění 
členové, starosta s místostarostou. Na 
základě tohoto rozhodnutí bude Jir-
kov zastupovat na valných hromadách 
Severočeské vodárenské společnosti 
starosta Radek Štejnar a na valných 
hromadách Dopravního podniku měst 
Chomutova a Jirkova místostarosta 
Stanislav Moutelík.

Starosta byl rovněž nominován do 
představenstva DPChJ, členem dozor-
čí rady dopravního podniku zůstává 
Jiří Sadílek. V Euroregionu Krušno-
hoří bude Jirkov reprezentovat R. Štej-
nar, v Severočeském sdružení měst
a obcí S. Moutelík.

V pátek 25. března se na zámku Čer-
vený hrádek konala  konference, která 
uzavřela několikaměsíční práci těch, 
kteří se podíleli na realizaci projektu 
Můj region. Cílem projektu bylo zapra-
cování regionálních aspektů a průřezo-
vých témat do jednotlivých předmětů 
a jejich následné začlenění do výuky. 
Byly vypracovány vyučovací materiá-
ly, které mají žáky zaujmout a působit 
na jejich vztah k místu, kde žijí.

Projektu se zúčastnilo osm základ-
ních škol, všechny čtyři jirkovské, 
strupčická a tři z Mostu. Jednotlivá 
témata jsou zpracována v publikaci 
Můj region a v manuálu. Ten nabízí 
učitelům materiály pro zajímavé vede-
ní vyučovacích hodin. K dispozici jsou 
i webové stránky, www.mujregion.
4zsjirkov.cz.

„V dnešní době děti mnohdy nezna-
jí místo, kde žijí, nevědí, kolik vý-
znamných míst se tu nachází a kolik 
významných osobností zde působilo 
či působí. Proto je dobře, že tento pro-
jekt vznikl a že se našli lidé, kteří byli 
ochotni věnovat mu svůj čas. Věříme, 
že nejen zúčastněné školy, ale i ostatní 
školy regionu najdou v této publikaci 
zajímavé nápady, které mohou zpestřit 
výuku,“ shrnul za celý realizační tým 
manažer projektu, ředitel ZŠ Krušno-
horská Martin Reihs.  

Projekt Můj region je součástí operačního programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost a byl spolufi nancován Evrop-
ským sociálním fondem a státním rozpočtem ČR. Poskytovatelem dotace je Ústecký kraj.

Na konferenci se s projektem setkal 
vlastně poprvé místostarosta Jirkova 
Stanislav Moutelík a pro jeho výsle-
dek měl jen slova chvály. „Když jsem 
se seznámil s konečným výstupem, 
byl jsem příjemně překvapen,“ uvedl. 
„Manuál i publikace jsou souhrnem 
zajímavých informací z našeho regio-
nu, které lze zařadit do výuky různých 
předmětů. Jsou zpracovány na velmi 
dobré úrovni. Sami učitelé přitom při-
znali, že zpočátku neměli k této inici-
ativě příliš důvěru, ale postupně zaujal 

jak je, tak děti. Některé výstupy si kan-
toři ověřovali na žácích přímo v průbě-
hu zpracovávání projektu. Jsem rád, že 
se toto nasazení promítlo do celkové 
podoby této téměř dvouleté práce.“

Manuál i publikace jsou v současné 
době na radnici. „Nehodláme si je tu 
schovávat, věřím, že v dohledné době 
si je naše školy vyžádají a podle své-
ho uvážení a svých potřeb je včlení do 
vyučování. Materiály jsou k dispozici 
i v elektronické podobě, takže technic-
ky jejich rozšíření nebude problém.“  

K účastníkům konference nejprve promluvil manažer celého projektu Martin 
Reihs, ředitel ZŠ Krušnohorská (stojící) Po jeho pravici starosta Jirkova Radek 
Štejnar, zástupkyně ředitele Lenka Kostková, nalevo od něj sedí Josef Forman, 
ředitel ZŠ U Stadionu v Mostě, a mostecký primátor Vlastimil Vozka .

Narozeninový den byl pro malé klienty Jonatána téměř stejný jako ostatní. Hemžili se mezi hračkami a maminkami (pro 
úplnost - nechyběl ani jeden tatínek) jako jindy. Ale něčím se přece jen lišil: sladkým pohoštěním. Vždyť co by to bylo za 
narozeniny bez pořádného dortu?                                                                                                                   foto Luboš Mizun

Rada města schválila úpravu ce-
níku svatebních obřadů pořádaných 
na zámku Červený hrádek. Vyšla tak 
vstříc návrhu příspěvkové organizace 
KVIZ Jirkov. Svatební obřad na zámku 
tak vyjde na 4 000 korun. Dosud stál 
3 500 korun, 500 korun činil poplatek 
za fotografování v historické památce. 
V nynějším tarifu je zahrnuto i povo-
lení fotografování, takže zvýšení se 
svatebčanů prakticky nedotkne, pouze 
dojde k účetnímu zjednodušení.

Hodně automatů, málo hráčů. Ve 
druhé polovině března strážníci kon-
trolovali herny. Ukázalo se, že zájem 
o tento druh zábavy zřejmě klesá. Kon-
troly probíhaly vždy o víkendu po půl-
noci. V prvním případě strážníci prošli 
18 heren a v nich našli sedm osob, ve 
druhém v deseti hernách byli tři hráči 
a do třetice v devíti hernách jen dva. 

Dědova prolézačka? Ne, městský 
majetek. I když sběrači kovů město 
zbavují odpadů a tím je částečně čistí, 
někdy má tato činnost i jiný charakter. 
Bylo tomu tak i v případě, kdy dva 
mladíci chtěli „uklidit“ část dětské 
prolézačky. Strážníci je potkali, když 
s ní mířili do sběrny. Mládenci sice tvr-
dili, že prolézačka pochází ze zahrady 
dědečka jednoho z nich, ale strážníci 
tomu neuvěřili a jak se ukázalo, ne-
důvěra byla na místě. Prolézačka totiž 
scházela na zahradě jedné z jirkov-
ských školek. A tam žádný děda určitě 
nebydlí. Jak se to říká - Kdo lže, ten 
krade… 

Už dva roky činnosti má za sebou 
Centrum pro rodinu Jonatán, které 
působí v rámci občanského sdruže-
ní Cesta naděje. Sídlí v ulici Boženy 
Němcové v bývalých jeslích a za dobu 
jeho činnosti si sem našly cestu stovky 
rodičů se svými ratolestmi.

„Se zájmem rodičů jsme spokojeni, 
postupně narůstá tak, že za chvíli bude-
me mít problém s místem,“ pochvaluje 
si vedoucí mateřského centra Žaneta 
Klůcová. V prvním roce sem přišlo na 
300 klientů, v tom druhém už jich tu 
přivítali na tisíc. „Hlavně nás těší, jak 

si děti zvykají na kolektiv, některé se 
zpočátku nechtěly hnout od maminky 
a teď si bez zábran hrají s ostatními. 
Na každý den jim připravujeme jiný 
program.“ 

Jak k tomu doplnila jedna ze spoko-
jených maminek Monika Nováková, 
vyhovuje jí právě to, že zdejší program 
není příliš sešňěrovaný a nechává dě-
tem dostatek volnosti. Vítanou služ-
bou je rovněž bazárek, kde maminky 
nabízejí oblečení, z nichž jejichž děti 
už odrostly, a naopak tu mohou sehnat 
jiné, a to za velmi rozumné ceny.

Narozeniny si Jonatán připomněl 
v polovině března, kdy do centra za-
vítal místostarosta Stanislav Moutelík. 
Seznámil se s chodem zařízení, kte-
ré v něm zanechalo příznivý dojem. 
I když průměrná návštěva je přibližně 
šest rodičů, v tento výjimečný den jich 
přišlo mnohem víc. Oslava vyvrcholila 
rozkrájením „narozeninového“ dortu, 
na kterém si pochutnali především 
malí návštěvníci, ale jak prozradila 
Ž. Klůcová, .protože bylo připrave-
no i další pohoštění domácí výroby,
nějaká ta dobrota zbyla na každého.

Upozornění pro občany: 

Na komunikace ve městě, na kte-
rých je umístěna dopravní značka 
Zákaz vjezdu všech vozidel bez 
dodatkové tabulky nebo s dodatko-
vou tabulkou povolující vjezd pou-
ze zásobování, lze v odůvodněných
a ojedinělých případech umožnit 
vjezd vozidel i pro jiný účel, např. 
stěhování, dovoz objemných či těž-
kých spotřebičů. materiálů, nákupů 
a podobně. Je však třeba se na tom 
předem dohodnout s Městskou po-
licií Jirkov (tel. 474 654 179).

Ceník svateb na zámku Červený 
hrádek platný od 1. dubna 2011

Svatební obřad 4 000 Kč
Venkovní obřad příplatek 500 Kč
Večerní obřad příplatek 3 000 Kč

Zastupitelstvo na svém zasedání 30. 
března rozhodlo o pořízení nového 
územního plánu města Jirkov. Roz-
hodnutí vychází z ustanovení nového 
stavebního zákona, podle kterého kon-
čí platnost územních plánů sídelních 
útvarů k 31. 12. 2015 a k tomuto datu 
je nutné vyřešit aktualizace nebo poří-
zení plánů nových. 

Stavební úřad již eviduje řadu návr-
hů na jiný způsob využití ploch. Nyní 
vyhlašuje termín do 15. 6. 2011, do 
kterého je možné podávat další návr-
hy pro zařazení do projednávaného 
územního plánu. Stavební úřad upo-
zorňuje veřejnost, že tvorba územního 
plánu je jedinou možností, jak vymezit 
nové plochy bez nutnosti vyčerpání již 
stávajících – vymezených územním 
plánem. Změnou územního plánu toto 
uskutečnit nelze. 

Při poslední změně územního plánu 
docházelo na území Červeného Hrád-
ku ke střetům návrhů s plochou zahr-
nutou do seznamu kulturních památek 
jako zámecký park Červený hrádek. 
Proto byl stavební úřad vyzván ke 
zjištění možností řešení střetu návrhů 
s touto kulturní památkou. Legislativa 
umožňuje vlastníkům pozemků po-
dat si na ministerstvo kultury žádost 
o zrušení prohlášení věci za kulturní 
památku. Ministerstvo pak povede ve 
věci řízení, náklady spojené s řízením 
hradí žadatel. Pokud vlastník pozem-
ku, který je součástí této kulturní pa-
mátky, bude podávat návrh na změnu 
funkčního využití plochy v rámci tvor-
by územního plánu, stavební úřad do-
poručuje současně s návrhem předložit 
kopii podané žádosti. Při projednávání 
územního plánu s dotčenými orgány 
pak na tuto skutečnost stavební úřad 
příslušný orgán upozorní. 

Seznam pozemků, které jsou součás-
tí uvedené nemovité kulturní památky, 
a možné náležitosti žádostí o zrušení 
prohlášení věci za kulturní památku, lze 
ověřit a konzultovat u paní Hubálkové, 
odbor SÚaŽP, tel. č. 474 616 432.
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Do ZUŠ se sjeli klávesisté z Čech i Moravy

Jirkovské sklepy jsou kulturní památkou

Prvního dubna, v podvečer 206. narozenin Hanse Christi-
ana Andersena, se v jirkovské knihovně sešlo 15 nocležníků 
ve věku od sedmi do dvanácti let. Noc s Andersenem, v po-
řadí už jedenáctá, probíhala ve stejném duchu jako ročníky 
předchozí. Hráli jsme si, četli, tvořili… a spali. I když tomu 
poslednímu malí nocležníci příliš nedali, spát se šlo v jednu 
a v šest už byli vzhůru. Je k neuvěření, kolik energie mají...

Letošní nocování však přece jen bylo něčím výjimečné. 
Poprvé jsme ocenili nejlepšího čtenáře oddělení pro děti 
a mládež. Štěpánka Adamovská, studentka kadaňského 
gymnázia, obdržela čestné uznání a poukázku na knihy 
v hodnotě 500 korun za příkladné čtenářství. Od října 2007 
do března 2011 navštívila knihovnu 128krát a vypůjčila si 
a přečetla 619 knih (15 knih měsíčně). A ani jednou se neo-
pozdila s jejich vrácením! Jedenácté nocování mezi knihami 
je za námi. Chvála Noci s Andersenem 2012! 

Marie Bečvářová, vedoucí knihovny

Při Noci s Andersenem ocenili nejlepší čtenářku

V pátek 1. dubna pořádala ZUŠ Jirkov 2. ročník soutěž-
ní přehlídky Jirkovské klávesy, organizované  pod záštitou 
místostarosty města Jirkova Stanislava Moutelíka.

V porotě opět zasedli Jiří Holubec, profesor z UJEP Ústí 
nad Labem, a Martina Krejčí z Brna, která je předsedky-
ní sekce elektronických klávesových nástrojů v Ústřední 
umělecké radě ZUŠ ČR. Pozvání přijala také Alena Ko-
vářová z Olomouce, jež má dlouholeté zkušenosti s účastí
a výukou na elektronické klávesové nástroje

V tomto ročníku se v soutěži objevilo mnoho nových škol 
z různých krajů naší republiky. Namátkou jmenujme Plzeň, 
Prahu, Klatovy, Horšovský Týn, Františkovy Lázně, Aš, 
Brno a Havířov. Celkem 17 ZUŠ vyslalo do soutěže 39 žáků 
a soutěži to prospělo, protože se zvýšila kvalita a konkuren-
ce předvedených výkonů. 

Z jirkovské ZUŠ soutěžilo 8 dětí, které se umístily velmi 
dobře. Ze třídy Jany Hisemové se zúčastnilo pět žáků, To-
biáš Kuchař (zlaté pásmo), Matěj Matocha (zlaté pásmo), 
Nela Maria Marková (stříbrné pásmo), Roman Sukdolák 
(zlaté pásmo) a Klára Dvořáková (zlaté pásmo). Ze třídy 
Miroslavy Rakové se zúčastnili dva žáci, Jarmila Šebková 
a Jiří Šebek, oba shodně získali stříbrné pásmo, a ze třídy 
Martiny Slámové soutěžila Anna Fárová, která získala stří-
brné pásmo.  

Soutěž proběhla ke spokojenosti všech zúčastněných a její 
příprava byla vysoce hodnocena. Návštěvám z různých kra-
jů se také velice líbila ZUŠ jako taková i péče, která jim 
byla věnována během celé soutěže. Poděkování patří kromě 
všech učitelů a nepedagogických pracovníků zušky, podíle-
jících se na hladkém průběhu soutěže, také Petru Královi za 

výborné ozvučení celé přehlídky. Organizační tým připravil 
ze soutěže zvukový záznam, který  se brzy dostane na webo-
vé stránky ZUŠ Jirkov. 

Text a foto: Milena Sailerová, ředitelka ZUŠ Jirkov

Jarmila Šebková, jedna z jirkovských účastnic soutěže, pře-
bírá stříbrné pásmo od předsedkyně poroty Martiny Krejčí.

Starosta města Jirkova Bc. Radek Štejnar,Starosta města Jirkova Bc. Radek Štejnar,
Český svaz bojovníků za svoboduČeský svaz bojovníků za svobodu

a Obec legionářská Jirkova Obec legionářská Jirkov
si vás dovolují pozvat na pietní akt uctění  si vás dovolují pozvat na pietní akt uctění  

DNE  VÍTĚZSTVÍ,DNE  VÍTĚZSTVÍ,
který se koná v neděli 8. května 2011 od 9 hodinkterý se koná v neděli 8. května 2011 od 9 hodin

na místním hřbitově u pomníku rudoarmějců.na místním hřbitově u pomníku rudoarmějců.

„Zámecký“ projekt ve druhém roce
Projekt Společný marketing zámků 

a hradů Krušnohoří z programu Cíl
3 Evropské unie pokračuje již druhým 
rokem. Zámky Červený hrádek a Kláš-
terec nad Ohří na české straně Kruš-
ných hor spolu se zámkem a městem 
Augustusburg, zámkem Lichtenwalde 
a hradem Scharfenstein na straně saské 
připravily pro turisty nové tištěné ma-
teriály. Úspěch má především image 
brožura s rozsáhlou obrazovou částí
a kulturní kalendář, ve kterém jsou 
uvedeny vybrané kulturní události
v roce 2011, například Pohádkový 
zámek Klášterec nad Ohří, Středově-
ký večer na Červeném hrádku, Velká 
zahradní slavnost v barokním parku 
zámku Lichtenwalde, setkání veteránů 
na zámku Augustusburg, 100. výročí 
založení lanové dráhy ve městě Au-
gustusburg a mnohé další.

Letos byla prezentace zahájena na 
březnovém veletrhu cestovního ruchu 
Euroregion Tour v Jablonci nad Nisou. 
Příjemným překvapením byl nejen zá-
jem návštěvníků o společnou expozici, 
ale i jejich znalost Krušných hor.

V letních měsících bude po loňském 
úspěchu pokračovat billboardová 

kampaň v Ústeckém kraji a v Sasku 
a putovní výstavy v nákupních cent-
rech zaměřené především na turisty, 
kteří tráví v našem kraji dovolenou. 
Ti jistě ocení nové dopravní značení, 
díky kterému se na Červený hrádek 
dostanou rychleji. V příštích týdnech 
budou v zámku a zámeckém parku 
instalovány informační tabule a uka-
zatele. Pro nejmenší je připravena sbě-
ratelská soutěž samolepek, které lze 

získat na každém navštíveném zámku. 
Na úspěšné sběratele čeká odměna 
v podobě suvenýru a vstupenky na 
prohlídku pro celou rodinu. Do konce 
roku budou vydány pohlednice, oma-
lovánky, puzzle, pexeso a hra Člověče, 
nezlob se! 

Všechny aktivity společného projektu 
vedou k jedinému cíli: aby letošní se-
zona byla přinejmenším stejně úspěšná 
jako ta loňská.                                   jv

Na veletrhu Euroregion Tour poskytovali zájemcům informace ředitel klášterec-
kého zámku Petr Hybner a Jitka Viziová z propagace Červeného hrádku. 

Ministerstvo kultury vydalo 29. břez-
na rozhodnutí, kterým městské histo-
rické sklepy v Jirkově prohlásilo za 
kulturní památku. Vyhovělo tak žádos-
ti města z loňského února.

Vezměte děti na divadlo do knihovny!
V podkroví Kludského vily proběhne v pátek 29. dubna od 17 hodin 

pohádkové divadelní představení s názvem Čtyři pohádky. 
Jde o netradiční zpracování pohádek Františka Hrubína v podání divadla 

ŠUS. Vhodné pro děti od 3 do 8 let. Vstupné 30 korun.

Rozsáhlé sklepy z druhé poloviny 16. 
století,vytesané z větší části v pískov-
cové skále, navštívilo vloni na 1 800 
lidí. Při jejich letošním „pohádkovém“ 
otevření 9. dubna jich přišlo 935.
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Galerie Jirkov dvacetiletá

Městská galerie je otevřena vždy v 
úterý, středu, čtvrtek a neděli odpoled-
ne od 15:00 do 17:45 hodin, v jiném 
termínu mimořádně po dohodě. 

cet let zpátky. „Ten počáteční elán byl 
sice moc pěkný, ale jen s ním bychom 
samozřejmě nevystačili. Naštěstí se už 
od počátku  k myšlence jirkovské gale-
rie stavělo vstřícně vedení města v čele 
se starostou Škapou, významná byla 
také podpora společnosti ČEZ.“

V roce 1997 došlo k podstatné změ-
ně, galerie se z prostor nad spořitelnou, 
které už dávno přestaly stačit, přestě-
hovala do prvního patra domu čp. 47, 
kde sídlí dodnes. 

Neméně důležité však bylo získat pro 
myšlenku jirkovské galerie samotné 
výtvarníky. V tomto ohledu měl Josef 
Hána štěstí. „Už od začátku nám fandil 
významný severočeský umělec Vladi-
mír Šavel, svou uměleckou autoritou 
nám velmi pomohl v rozjezdu. Celkem 
u nás vystavoval třikrát, později i jeho 
synové Vladimír a Ilja. Také Sylva 
Prchlíková, která je dnes úspěšnou ma-
lířkou, tehdy začínala. V Jirkově měla 

Výtvarné umění je koníčkem Josefa Hány už dlouho. Ale od hobby k provozování galerie je třeba udělat pořádný krok. Původní představy o podobě ga-
lerie vycházely ze vzpomínek na originální výstavní aktivity jirkovského malíře Jana Plívy. Ten podle vzpomínek J. Hány vystavoval své obrázky ve výloze 
v prodejně elektro v dnešní Příční ulici (dnes pekařství Ranko a zastavárna) a galerista měl v úmyslu na tuto svéráznou tradici navázat v prodejně elektra 
v Nových Ervěnicích. 

K myšlence „galerie ve výloze“ vedla 
prozaická myšlenka, že když už někdo 
chce vyloupit obchod, udělá to spíš 
kvůli televizi než kvůli obrazu. „Dnes 
zloději každou chvíli nějakou výlohu 
vytřískají, ale neumím si představit, že 
by to někdo dělal kvůli obrazům. Na-
víc je to frekventované místo, takže by 
obrazy viděly spousty lidí.“ 

Nakonec to bylo vše jinak. Místo vy-
stavování obrazů ve výloze se zrodila 
galerie. Byl to společný nápad Josefa 
Hány a iniciátora řady kulturních ak-
tivit v Jirkově, Zdeňka Glückseliga. 
Volné prostory se našly v bývalém agi-
tačním středisku v budově spořitelny 
v Kostelní ulici. „Pomáhala řada přá-
tel, zejména z okruhu Dolní sněmov-
ny. Bylo potřeba zanedbané prostory 
upravit a také shromáždit výtvarná 
díla. Byla to prima doba, plná nadšení. 
Brigádníci pracovali na úpravách pro-
stor jen za pivo,“ vrací se Hána o dva-

Jak to vidí galerista: Návštěvnost prochátí určitými výkyvy. Snad nejlepší 
byl rok 2006, naopak současné období patří bohužel k těm slabším. Kolikrát 
se stane, že jediným návštěvníkem galerie jsem já sám. Dříve sem chodily 
alespoň školní třídy, ale protože nikdy nelze vyloučit riziko, že by děti mohly 
něco poškodit, zřejmě to učitelům nestojí za to komplikovat si život případnými 
problémy. Připadá mi, že dnešní doba, která nás ze všech stran zahlcuje in-
formacemi, a to i z oblasti umění, způsobuje, že člověk je čím dál víc pasivní. 
Přitom bezprostřední kontakt s uměleckým dílem je přece úplně jiný zážitek 
než prohlížet si obrázky na počítači…

svou teprve druhou výstavu. Ale vzpo-
menout na všechny bych asi nedokázal 
– naštěstí máme kroniky.“

Nejvýraznějším svědectvím o uply-
nulém dvacetiletí jsou kroniky galerie. 
Jsou to tlusté knihy, letos se píše už 
třetí. Zde jsou zachyceny nejen všech-
ny výstavy, ale také záznamy návštěv-
níků či vystavujících umělců. „Původ-
ně jsem o nějakou kroniku nestál, chtěl 
jsem žít tím, co je právě teď. Ale moje 
žena Marie si vedla podrobné záznamy 
od prvních dní a dnes vidím, že měla 
pravdu – dnes už bych si všechny ty 

▲Úplně první list z mnoha set, které představují živou pa-
měť jirkovské galerie - její kroniky. 
◄ Galerie představuje především díla umělců spjatých 

s regionem nebo přímo s městem. Jedním z nejvýznamněj-
ších byl Jan Plíva, který má v galerii stálou expozici. Na 
snímku jeho práce rudkou z roku 1966 nazvaná prostě Jir-
kov.

Kam s ním? Na snímku z roku 1991 Josef Hána coby začínající galerista insta-
luje první obrazy.

Na vernisáži k 20. výročí galerie se sešly tři generace Hánových, manželé Josef 
a Marie, jejich syn Luboš a malá Anežka.

Galerii, která se rozkládá na ploše 
asi 100 m2, tvoří řada propojených 
místností, z nichž část je vyhrazena 
stálé expozici a část výstavám, na 
nichž představují svou tvorbu pře-
vážně výtvarníci ze severozápadních 
Čech. Ale už samotný vstup do galerie 
stojí za pozornost. Stěny chodby jsou 
totiž vyzdobeny zajímavými fotogra-
fi emi, které ukazují Jirkov v dobách 
dávno minulých – zejména z první 
poloviny minulého století. Ke galerii 
patří přilehlý dvůr, který se v průběhu 
let podařilo zrekonstruovat a vytvořit 
tu příjemný prostor atria.

pěkné chvíle spojené s galerií ani ne-
vybavil.“

Díky pečlivosti Marie Hánové tak 
víme, že slavnostní zahájení provozu 
galerie proběhlo 12. února 1991 a za-
tím poslední vernisáž, na níž předsta-
vily svou tvorbu Kristina Folprechtová 
a Jitka a Richard Kantovi, se konala 
13. února 2011. Do tohoto období se 
vměstnala spousta krásných setkání 

s uměním, s jeho příznivci i tvůrci. Ti 
ve svých zápisech do kroniky vyzdvi-
hují přátelskou, takřka rodinnou atmo-
sféru jirkovské galerie. Tato atmosféra 
tak do značné míry vyrovnává jistý 
handicap, kterým jsou poměrně ome-
zené výstavní prostory. 

A jak by jirkovský galerista shrnul 
svou práci dvou desetiletí do několika 
vět? „Díky galerii jsem se poznal se 
spoustou zajímavých lidí, s nimiž bych 
se jinak nikdy nesetkal. Bylo to pro mě 
obohacující.“ 

Tato slova se však dají i obrátit. Díky 
Josefu Hánovi (a rovněž jeho ženě 
Marii, která, jak nezapomíná připo-
mínat, mu je neúnavnou pomocnicí) 
se v průběhu dvou dekád mohly tisíce 
lidí seznámit se spoustou zajímavých 
uměleckých děl. A tato seznámení byla 
rovněž nesporně obohacující…

Známý severočeský výtvarník Vladi-
mír Šavel galerii podporoval od začát-
ku. Jeho výstava patřila mezi první.
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Na poválečnou tradici ochotnického divadla v Jirkově navazuje parta nadšenců, která se spojila pod názvem Ervěnické národní divadlo na sklonku roku 1999. Na jeho počátku přitom stála náhoda, 
vděčí za svůj vznik v podstatě recesi. A kde to začalo? Světe div se, jako tolik vydařených věcí  – v hospodě.

Ervěnické národní divadlo: dvanáct roků, šest kusů

„Seděli jsme s pár kamarády u piva a zakládali fi ktivní stát – Ervě-
nickou republiku,“ vzpomíná jeden z protagonistů a stálých členů 
souboru (těch se vystřídaly desítky a jen několik jich vydrželo po-
spolu dodnes), Rudolf Chrpa. „Obsazovali jsme různé posty, určo-
vali, kdo bude jakým ministrem, dokonce jsme plánovali navázání 
diplomatických styků s Valašským královstvím Bolka Polívky… 
No a taky přišla řeč na to, že vlastně máme i své národní divadlo – 
kulturák v Nových Ervěnicích. A když už je budova, tak se přece 
musí hrát!“

Jeho slova doplnila Jana Kopecká, režisérka a hlavní motor 
souboru. „V Jirkově je bohatá tradice amatérského divadla. Moje 
babička hrála v souboru Tyl, já s ní chodila na všechny zkoušky 
a učila se všechny texty, moc se mi to líbilo,“ odhaluje dávný pra-
původ obnovení ochotnického divadla v našem městě. „Když se 
pak chlapi víceméně z hecu začali bavit o divadle, začala jsem to 

brát vážně. Zajela jsem do Prahy do divadelního archivu a hledala 
hru vhodnou pro amatéry, nějakou lehčí záležitost. Volba padla na 
klasiku – Moliéra.“

První premiéra byla 30. března 2000 - samozřejmě v Kulturním 
domě Zdeňka Glückseliga v Nových Ervěnicích. Doktorská kome-
die byla velmi zdařilým debutem a sklidila zasloužené ovace, něko-
likrát dokonce i potlesk na otevřené scéně, což u ochotníků nebývá 
tak časté. V představení exceloval představitel hlavní role Michal 
Bečvář, který bohužel záhy na svou činnost v souboru rezignoval
a tak se tento vydařený kus hrál jen pětkrát. Škoda…

Vzhledem k příliš krátkému životu Doktorské komedie uvedlo 
END další premiéru ještě v témže roce, 13. prosince. Byla to po-
hádka od současného autora Zdeňka Kozáka Čáry báby Cotkytle 
aneb tři zlaté zuby Děda Vševěda. Výpravná veselá hra pro děti, při 
níž se ovšem bavili i dospělí, se ukázala jako šťastný dramaturgický 
počin. Jako publikum se totiž nabízely děti ze všech jirkovských 
i několika chomutovských škol, takže představení se dočkalo tří 
desítek repríz, což je na ochotnické poměry velmi pěkné číslo.

▲ Doktorská komedie: Karel Kröhan (vlevo) jako venkovský 
mladík Koriandr a Rudolf Chrpa jako Sganarel - drvoštěp pova-
žovaný za doktora.
◄ Plakát na první představení je stejně jako řada ostatních vý-

tvarných počinů dílem Josefa Macíka, který si v následující po-
hádce vzal na starosti nejen výpravu, ale vystřihl si i roli poněkud 
popleteného prince Fridolína.
► Na cestě za dědem Vševědem se dostanou (odprava) čaroděj-

nice bába Cotkytle (Jana Kopecká), princeznina guvernantka Kud-
láčková (Iva Dvořáková) a dvorní kadeřník Kadeřábek (Pepa Dvo-
řák) do země, kde lišky (Pavlínka Chrpová) dávají dobrou noc.
▼ Kdes to byl(a) včera v noci: Jana Bubeníková (vlevo) a Jana 

Kopecká jako Fiona a Tery. 

Třetí kus, který Ervěničtí představili 31. května 2002, byla vese-
lohra britského autora Kdes to byl(a) včera v noci? Konverzační 
komedie, kterou nazkoušeli pod režijním vedením herečky mostec-
kého divadla Kateřiny Fixové, se reprízovala asi dvacekrát. 
Čtvrté představení poněkud vybočilo z řady. Rozsahem – šlo 

o čtyřicetiminutovou hříčku - i tím, že to byl zcela autorský počin, 
jak režijně, tak scenáristicky. Vánoční etuda, jak vyplývá z názvu, 
byla tématicky zaměřena poměrně úzce, a proto měla nejméně re-
príz, hrála se během prosince 2004 (poprvé 5. prosince) jen pětkrát.

Dalším krokem Ervěnického národního byl návrat ke klasice, ale tentokrát to 
nebyla moliérovská fraška, nýbrž těžký kalibr – Gogolovi Hráči. Představení, jež 
kladlo podstatně vyšší nároky jak na diváky, tak i na herce, mělo premiéru 20. 
března 2006 a dočkalo se jedenácti repríz. Poněkud netradiční byl „souboj“ jediné 
ženy – režisérky J. Kopecké s devíti muži coby herci.

Následovala několikaletá pauza, kdy 
se každý člen souboru zabýval vlast-
ními aktivitami, ale jak se zdá, kdo si 
jednou čichne k divadlu, už je chycený 
napořád. „Kluci se zas chtěli předvést,“ 
okomentovala lakonicky obnovení čin-
nosti principálka. Soubor se tedy opět 
částečně obměnil a jede se dál.

Zatím poslední zápis do kroniky, 
kterou vede Ruda Chrpa, patří opět 
osvědčenému žánru – komedii. Hra 

Soubor Ervěnického národního divadla v aktuální sestavě. Nahoře nalevo Fran-
tišek Bouda a Jarda Zástěra starší, pod nimi zleva Ivo Brabec, Radek Kaše, Jana 
Kopecká, Alice Flesarová, Jiřina Křížová, Pavla Vysoudilová, Vlaďka Chrpová, 
Ruda Chrpa, v popředí J. Zástěra mladší.

Bez roucha (premiéra 18. března 2011) britského autora Michaela Frayna nabídla 
protagonistům řadu příležitosti si na jevišti zařádit. První představení se setkala 
s velmi příznivou odezvou, a nutno říct, že zaslouženě. Počet repríz je zatím otaz-
níkem, soubor čekají obvyklé štace po severu a západu Čech.

A co bude dál? Zdá se, že Ervěnické národní se po několikaletém oddychu na-
dechlo k dalším výkonům. „Myslím zase na nějakou pohádku,“ naznačuje závě-
rem ohlédnutí za historií souboru Jana Kopecká, že nehledí jen zpátky, ale taky 
dopředu. A to je dobře – nejen pro příští malé či velké diváky, ale také pro město 
samotné...

Poděkování
Souborem prošlo za těch skoro 

dvanáct let na čtyřicet herců. Ti 
všichni mají podíl na zdaru společ-
né práce, ale zdaleka nejen oni. Byli 
to i ostatní spolupracovníci, kteří se 
podíleli na technické stránce před-
stavení – zvuku, světle, efektech, 
nápovědě…

Velký dík patří také starostovi Jir-
kova Radkovi Štejnarovi a řediteli 
KVIZu Bedřichu Fryčovi - bez pod-
pory města by to prostě nešlo. Ne-
smíme zapomenout na veškerý per-
sonál kulturního domu v Nových 
Ervěnicích, od jeho vedoucí paní
Francové až po pány pořadatele.

Za END Jana Kopecká
Hráči: Švochněv - Jaroslav Zástěra (vlevo) a Krugel - Ladislav Kováč.

Z archivu Jirkovských novin

Dne 20. března 2001 jsme se s dětmi zúčastnili divadelního představení Čáry 
báby Cotkytle aneb Tři zlaté vlasy děda Vševěda. Po zkušenosti s pohádkou 
Perníková chaloupka Františka Ringa Čecha jsme šli na představení amatérského 
souboru Ervěnického národního divadla s obavami. Již v úvodu bylo jasné, 
že náš strach je zbytečný. Pohádka svou délkou, cenou vstupenky, výpravou 
a výkonem herců nespočetněkrát převýšila výkon pražských profesionálů.
Děkujeme všem hercům i organizátorům a těšíme se na další divadelní zážitek.
Za kolektiv učitel ZŠ Budovatelů Radka Schejbalová (JN, duben 2001)
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Fotokronika: co se kde šustlo
Josefskou zábavu spojili s vítáním jara

Diamond Cats na Playback show

Listování kronikou města - rok 1961 - IV.
Retro sloupek - Čím žil Jirkov před půl stoletím   Retro sloupek - Jirkovští legionáři   Retro sloupek    

Jirkovští legionáři - Bohumil Hampacher, Václav Liedl

Vaření bez hranic počtvrté, tentokrát u nás

Václav Liedl pocházel z Tatinné, 
malé vesničky na Lounsku, kde se 22. 
2. 1882 narodil. Vychodil obecnou 
školu a stal se, stejně jako celá řada 
ostatních, horníkem. Do armády jej 
odvedli 1. 10. 1903. Oženil se a se že-
nou Marií měli tři děti. 

Po vypuknutí Velké války byl po-
volán v 30. 7. 1914 k berounskému 
88. pěšímu pluku. Následoval přesun 
na ruskou frontu, kde byl již 7. 2. 1915 
zajat Rusy. V zajateckém táboře v Taš-
kentu požádal o vstup do legií, což se 
mu podařilo 24. 8. 1917 v Borispolu. 
Přidělen byl ke kulometnému oddílu 
(později ke 3. kulometné rotě) 8. stře-

Bohumil Hampacher se narodil 25. 
11. 1893 v Ervěnicích, ale rodiče žili 
ve Vestfálsku. Po ukončení obecné 
školy pracoval jako horník rovněž 
v Německu. Odveden byl v roce 1914 
k terezínskému 42. pěšímu pluku.
S ním byl nasazen na ruskou frontu, 
kde byl 28. 3. 1915 zajat. Po dvou le-
tech v zajetí se mu podařilo vstoupit do 
čs. legie, kde byl zařazen jako střelec 
k 6. střeleckému pluku, s nímž absol-
voval ústupové boje z Ukrajiny, slav-
nou bitvu u Bachmače a celou anabázi 
až do Vladivostoku. Byl oceněn řadou 
vyznamenání, z nichž mezi ceněné pa-
tří Čs. válečný kříž z roku 1918 a Řád 
sokola s meči, udělovaný za chrabrost 
a udatenství v boji.

Z Vladivostoku odplul se 6. střelec-
kým plukem „Hanáckým“ 27. 4. 1920 

Vizitka zastupitele: Jan Bošina

na lodi President Grant a 19. 6. 1920 
stanul na území Československa. Ože-
nil se a usadil v Ervěnicích. Válečná 
léta ale zaplatil podlomeným zdravím. 
Ohluchl, zhoršil se mu zrak. Stal se 
invalidou. V Ervěnicích měl prodejnu 
tabáku, pověstnou trafi ku pro válečné 
poškozence.

V roce 1938 před příchodem Němců 
uprchl i s rodinou do vnitrozemí, kde 
v nuzných podmínkách živořili až do 
května 1945, kdy se vrátili zpět do 
Ervěnic. V roce 1959 pak s rodinou 
odešel do Jirkova, kde také 29. 8. 1985 
zemřel.
Řadu informací o svém otci legioná-

ři, ale i o dalších legionářích z Ervěnic 
a o životě v Ervěnicích mi poskytl pan 
Bohumil Hampacher, za což mu tímto 
velmi děkuji.

leckého pluku. S plukem prodělal řadu 
bojů od června roku 1918 až do konce 
roku 1919. 

Z Vladivostoku byl evakuován lodí 
M. S. Dollar nejprve do Ameriky a od-
tud následně lodí Valencia do Evropy. 
4. 8. 1920 po dvouměsíční cestě stanul 
na půdě Československa. Další údaje z 
jeho života se mi bohužel nepodařilo 
zjistit.

Po válce bydlel s rodinou v Ervěni-
cích a nadále se věnoval hornickému 
řemeslu. Z důvodu likvidace Ervěnic 
se přestěhoval do Jirkova, kde také 12. 
6. 1970 dožil.

Miroslav Jančar

Jedním z nej-
déle „sloužících“ 
zastupitelů je Jan 
Bošina (KSČM). 
Členem tohoto 
samosprávného 
orgánu je totiž 
bez přestávky od 
roku 1991. „Na-

stoupil jsem na místo, které se uvol-
nilo v polovině prvního volebního ob-
dobí po roce 1989, a od té doby jsem 
v zastupitelstvu nechyběl,“ vrací se na 
počátek práce v komunální politice Jan 
Bošina, který byl v letech 2002 – 2006 
i členem rady města. 

Politice se ovšem věnoval, a to profe-
sionálně, i v předchozích desetiletích. 
„Do KSČ jsem vstoupil v roce 1971, 

pracoval jsem jako funkcionář SSM, 
později na OV KSČ, v osmdesátých 
letech jsem působil v Ústí nad Labem 
jako poradce krajského tajemníka stra-
ny,“ shrnuje Bošina svá politická an-
gažmá. 

Krátce po změně režimu začal pod-
nikat v autodopravě, a tak je tomu 
dodnes. „V různých obdobích byla fi r-
ma různě velká. Dnes máme dvě ná-
kladní auta,  v rodinné fi rmě je mým 
společníkem můj syn.“ Přesněji řečeno 
jeden ze synů, J. Bošina jich má totiž 
pět.

„Ano, kluků je pět, většina je dospě-
lých, takže mám i vnoučata. Mezi vnu-
ky jsem se konečně dočkal i děvčat, 
když už to nevyšlo mně,“ říká sedmi-
násobný dědeček s úsměvem.

Jan Bošina se liší od většiny Jirková-
ků tím, že je jedním z mála, který má 
ve městě předválečné kořeny. „Naše 
rodina patřila mezi těch několik čes-
kých, které tu žily před válkou. Po ob-
sazení Sudet jsme museli odejít, ale po 
válce jsme se vrátili. Ve stejném domě 
žijeme dodnes, dokonce je to můj rod-
ný dům. Narodil jsem se totiž doma.“

K domu patří i zahrada, která slou-
ží jako zázemí pro realizaci řady ko-
níčků. „Ve volném čase zahradničím, 
máme i slepice a králíky, věnuji se také 
včelařství,“ vypočítává třiašedesátiletý 
zastupitel, který se ovšem nevyhýbá 
ani aktivnímu sportu. „Baví mě běhání, 
nikdy nechybím na startu Jirkovského 
crossmarathonu,“ uzavřel svou vizitku 
Jan Bošina.

Bohumil Hampacher 

Čtvrtý ročník Vaření bez hranic, mezinárodního projektu pro budoucí kucha-
ře, proběhl koncem března v jirkovském středisku Obchodní akademie, Střední 
odborné školy gastronomické a SOU Chomutov. Zúčastnili se ho kromě žáků 
pořádajícího střediska jejich kolegové z obdobných škol v Poličce, Kežmaroku 
(Slovensko), Aue (Německo) a Krakova (Polsko). Během týdenního pobytu byl 
pro účastníky projektu připraven bohatý a zajímavý program: kromě návštěvy tep-
lických lázní a Prahy také prohlídka Červeného hrádku, ale především soutěž ve 
vaření. Žáci měli připravit čtyři porce teplého pokrmu z krůtích prsou. Komisaři, 
odborníci z Asociace kuchařů a číšníků, rozhodli o vítězi, kterým se stala Střední 
odborná škola a Střední odborné učiliště Polička. Druzí skončili Slováci a třetí 
jirkovští adepti kuchařského umění.                          Text a foto: Anna Ječmenová

Do letošního ročníku soutěže mladých imitátorů slavných zpěváků, kterou pořá-
dá DDM Paraplíčko, se přihlásilo dvanáct hudebně a pohybově nadaných děvčat, 
která „téměř“ k nerozeznání umí napodobit Shakiru, Samandu, Ewu Farnou, či 
Diamond Cats. Na snímku jsou zachyceny ty nejúspěšnější: vlevo nahoře vítěz-
ka Kristýna Juříková, dále zleva Vendula Soukupová, Ivana Hamplová, Sabina 
Faustová a Klára Počtová, které se umístily druhé, dole pak  Michaela Stejska-
lová a Jitka Marková (třetí místo). Program doplnily čtyři taneční kroužky DDM
 a dívčí skupina Diamond Cats, jejíž vystoupení a autogramiáda byla pro účastní-
ky soutěže i dvě stě diváků největší odměnou.                           Foto: archiv DDM

V domově pro seniory na Mládežnické přichystal 22. března městský ústav so-
ciálních služeb pro své klienty Josefskou zábavu. Malá muzika zahrála seniorům 
k tanci i k poslechu jejich oblíbené písničky. Zábavu zpestřily pracovnice ústavu, 
které v úvodu příjemného odpoledne předvedly v patřičných kostýmech venkovský 
lidový zvyk, vynášení Zimy. Stejným způsobem si Josefa připomněli o dva dny poz-
ději v zařízení U Dubu.                                                              Foto: Luboš Mizun

         počet ž. 1. - 5. počet ž 6. - 9. žáků celkem  neprospělo vyznamenání (jen 6.-9.) chování 2.-3. st.
1. ZDŠ 340 296 636 1,80%   53 35
2.ZDŠ 350 232 582 1,34%   46 30
3.ZDŠ 381 339 720 1,38% 116 20

Školství
Z celkového počtu 86 učitelů (bez 

pion. vedoucích) vyučuje v 1.- 5. post. 
ročníku 35 učitelů. Z nich si doplňu-
je vzdělání na pedagogickém institutu 
5 učitelů vzdělání pro 1. stupeň, 10 
učitelů pro 2. stupeň, 1 pro 3. stupeň. 
Aprobaci pro 3. stupeň mají 2 učitelé.

Počet tříd i žactva opět vzrostl, jed-
nak vzrůstem počtu obyvatelstva, jed-
nak proto, že byl uskutečněn přechod 
k devítileté školní docházce.

Pro nedostatek učeben bylo na 2. ZŠ 
vyučováno na nižším stupni na směny; 
na 1. ZŠ byl zaveden na nižším stupni 
pětidenní vyučovací týden a tím od-
straněno vyučování na směny. 

Ve šk. r. 1961-62 skončilo školní 
docházku 114 žáků. Z nich odešlo na 
vyšší školy 36 žáků, do hornictví 5, na 
stavebnictví 4, do zemědělství 4 žáci.

V rekreačním středisku 1. ZDŠ na 
Pyšné byla zřízena škola v přírodě. 
1. ZDŠ má mimo to vybudován pio-

nýrský tábor v Bránově u Rakovníka. 
2. ZDŠ měla zimní pionýrský tábor na 
Lesné, účastnilo se ho 45 žáků.

Zdravotní péče o žactvo: Všichni žáci
byli očkováni proti obrně, žáci 5. roč-
níku proti TBC, žáci 3. ročníku proti 
černému kašli, spalničkám a tetanu.

Školní stravovna vydala v r. 1961 
101 339 obědů, průměrně 331 denně. 
Za jeden oběd zaplaceno průměrně 
2,618 Kč, celkem za obědy 265 103,90 
Kč.

Přehled o počtu a prospěchu jirkovského žactva:

Václav Liedl 



ST 20. 4. 17.30 hodin, NE 1. 5. 15 hodin
Méďa Béďa - 3D
ST 20. 4. 20.00 hodin
Láska a jiné závislosti
ČT 21. 4. 17.30 hodin 
Velké podmořské dobrodruství - 3D
ČT 21. 4. a PÁ 22. 4. 20.00 hodin
Fighter
PÁ 22. 4. 17.30 hodin, SO 23. 4. 20 hodin 
a PÁ 13. 5. 17.30 hodin
Jsem číslo 4
SO 23. 4. 15.00 a 17.30 hodin
Toy Story 3: Příběh hraček - 3D
NE 24. 4. 15.00 hodin
Kamarádi z televize I. - dětské pásmo
NE 24. 4. 17.30 hodin
Letopisy Narnie: Plavba Jitřního pout-
níka - 3D
ST 27. 4. 17.30 hodin, NE 8. 5. 15 hodin
Fimfárum - do třetice všeho dobrého - 3D
ST 27. 4. 20.00 hodin
Sanctum - 3D
ČT 28. 4. 17.30 hodin
Dobré srdce 
ČT 28. 4. 20.00 hodin, PÁ 29. 4. 17.30 
hodin, SO 30. 4. 20.00 hodin
Zdrojový kód
PÁ 29. 4. a SO 7. 5. 20.00 hodin
Orel deváté legie

SO 30. 4. 15.00 hodin a 17.30 hodin 
Čertova nevěsta 
NE 1. 5. 17.30 hodin, ST 4. 5. 20.00 ho-
din, ČT 5. 5. 17.30 hodin 
Thor 
ST 4. 5. 17.30 hodin 
Jako kočky a psi - 3D
ČT 5. 5. 20 hodin, PÁ 6. 5. 17.30 hodin
Zkus mě rozesmát 
PÁ 6. 5. 20 hodin, SO 7. 5. 17.30 hodin  
Sucker Punch 
SO 7. 5. 15.00 hodin 
Vzhůru do oblak - 3D 
NE 8. 5. 17.30 hodin 
Rychlá a zběsilá pětka 
ST 11. 5. 17.30 hodin, PÁ 15.00 hodin 
Rango 
ST 11. 5. 20.00 hodin 
Jack se chystá vyplout 
ČT 12. 5. a SO 14. 5. 17.30 hodin 
Street Dance - 3D 
ČT 12. 5., PÁ 13. 5. a SO 14. 5. 20 hodin
Czech Made Man 
SO 14. 5. 15.00 hodin 
Legenda o sovích strážcích 
NE 15. 5. 15.00 hodin 
Avatar - 3D
ST 18. 5. 17.30 hodin 
Gnomeo a Julie - 3D
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KULTURNÍ KALENDÁŘ

PROGRAM KINA 

DŮM DĚTÍ A MLÁDEŽE                                                            informace na telefonu 474 654 313

Sobota 30. 4. 16 hodin. Pálení čarodějnic. Zahrada DDM

KVIZ                                                                                                   informace na telefonu 474 684 560

Pátek 22. 4. 19 hodin. Koncert Michala Prokopa. KD Jirkov. Vstupné 200,- Kč.
Pondělí 25. 4. 15 hodin. Koncert na zámku. Nádvoří zámku Červený hrádek. Koncert 

slavných fi lmových a muzikálových melodií v podání německého orchestru Akord Orches-
tra Potsdam. Vstup volný. 

Sobota 7. 5. 11 hodin. Výstava psů loveckých plemen. Zámek Červený hrádek
Sobota 14. 5. 11 hodin. Kludského ulice. Tradiční akce konaná v nových prostorách 

u Kludského vily a v Shamrocku. 
Pátek 29. 4. od 17 hodin. Čtyři pohádky. Podkroví Kludského vily. Divadelní předsta-

vení, vhodné pro děti od 3 do 8 let. 

ZÁKLADNÍ UMĚLECKÁ ŠKOLA                                           informace na telefonu 474 654 077

Čtvrtek 28. 4. 18 hodin. Jarní koncert žáků. Sál Základní umělecké školy 

ROOSEVELTOVA 704, WWW.KINOJIRKOV.NAINTERNETU.CZ, TEL.: 474 680 337

Napsali jste nám...    Napsali jste nám...    Napsali jste nám...   Napsali jste nám...    Napsali jste nám...    Napsali jste nám...    Napsali jste nám...    Napsali jste nám...    

KONTEJNERY NA ODPAD ZE ZELENĚ  2011
Odkládejte odpad ze zahrádek - větve, trávu, listí, plevele, zbytky surového ovoce a zeleniny

Žádáme o ukládání pouze těchto odpadů. Děkujeme.
Tyto odpady jsou odváženy do překladiště v areálu sběrného dvora Podniku služeb Jirkov s.r.o.,

odtud jsou odváženy a předány oprávněné osobě.
Kam dále odvážet odpad ze zeleně:

Občané Jirkova mohou odpad ze zeleně zdarma předat ve sběrném dvoře v Podniku služeb Jirkov s.r.o.
PROVOZNÍ DOBA SBĚRNÉHO DVORA: PO-NE 07:00-18:00 hodin. Tel. 474 699 461, 474 699 453 
Přehled rozmístění kontejnerů a jejich vývozů (březen - listopad):

Vývozy 
pondělí, čtvrtek 
březen až listopad kontejner 2,5m³

Vývozy
úterý, pátek
březen až listopad kontejner 2,5m³

Vývozy 
pondělí, čtvrtek 
březen až listopad kontejner 1 m³ 

Vývozy - ZAHRÁDKY
březen až listopad kontejner 1 m³ 
úterý - přistavení, středa - vývoz 
každý 3. týden v měsíci

Trvale přistavené kontejnery
Na Skalce  Na Stráni  J. B. Foerstera
Nerudova P. Diviše M. Majerové
B. Němcové Kludského Křižíkova
Trvale přistavené kontejnery
Budovatelů u čp. 988 Havlíčkovo nám. Zátiší-spodní část
Koněvova Hrdinů u čp. 1064 Obr. Míru u garáží
Staré Vinařice Červený Hrádek u čp. 23 Mičurinova
Trvale přistavené kontejnery
Žižkova Vilová Zátiší-horní část
Obr. Míru 981-982 Hrdinů u RD Č.Hrádek v Podzám.
Za Pilou Jindřišská u VKK Jezerská Borsig
Březenec u VKK Chomutovská Panorama par. vlevo
Úterý / středa - 3.týden v měsíci
Pod Strání u hl. vchodu Pod hrází Mostecká vlevo
Č.Hrádek pod drůbež. Mostecká vpravo Benar panel. park
Č. Hrádek u koupal. panel. cesta Č. Hrádek naproti koupal.

20. 4. Středa

22. 4. Pátek

27. 4. Středa

29. 4. Pátek 

  2. 5. Pondělí

  4. 5. Středa

  6. 5. Pátek

  9. 5. Pondělí

11. 5. Středa

13. 5. Pátek

Harmonogram blokového čištění města Jirkova - JARO 2011
Ervěnická  - pravá strana od KD, parkoviště u KD, U sauny, 5. května - až k ul. Jezerská, Bu-

dovatelů, Křižíkova (vč. chodníku do ul. U Dubu), M. Majerové, I. Olbrachta
Ervěnická - levá strana + Popelkova, Dr. Vrbenského, Gen. Svobody + ul. Pionýrů za domy 

čp.1692-1706, Školní od čp.1724 k DDM Paraplíčko, včetně chodníků u panel. domů
Vančurova, Wolkerova, Horova, B. Němcové, Bezručova, Krátká - parkoviště u čp.1649 -57

 + komunikace k MěÚSS (i parkoviště) + parkoviště na CO krytu, včetně chodníků u panel. 
domů, Chomutovská od ZUŠ ke kostelu, Husova, Hrnčířská, Mlýnská, Slepá

Nový Březenec, část Hrdinů, Nerudova, Olejomlýnská (z ul. Palackého do ul. Žižkova)
obchvatová komunikace - pravá strana, Pionýrů parkoviště (i rampa pro invalidy)
Červenohrádecká + přilehlá parkoviště (MIMO PARKOVIŠTĚ NAPROTI POLIKLINICE 

čp.1545), Alešova, AN, ul. a park. za poliklinikou Jezerská (2.část) vč. vyčištění kalové jímky
U stadionu - Mostecká - celá ulice + parkoviště před Preciosou, Mičurinova, Studentská - par-

koviště u čp.1253 - 1272 včetně chodníků
Mládežnická, SNP včetně chodníků kolem panel. domů, Žižkova + přilehlé ul. - J. Švermy, Na 

stráni, Dukelská, ke garážím z ul. Žižkova, Kpt. Jaroše, Denisovo nám.
Studentská - parkoviště u úřadu práce, nad Horníkem, proti točně trolejbusu, Vinařická - za 

Horníkem až k mostu u 4.ZŠ, B. Pacholíka + parkoviště
K. Marxe + Krušnohorská - od Koliby ke škole včetně chodníků kolem panel. domů, Pod 

přivaděčem + parkoviště + schodiště a chodníky kolem panel. domů, Červený Hrádek (náves 
i postranní uličky, obě cesty k zámku + parkoviště + cesta ke koupališti) 

Vinařická - Smetanovy sady + parkoviště (Pivovarský kopec) + parkoviště MěÚ u lékárny 
za MěÚ, Osvobození, J. K. Tyla, K. H. Máchy, F. Schmieda, Šimkova + Havlíčkovo náměstí, 
prostor za KD

V případě naplnění bude kontejner vyvezen dříve a další vývoz bude až v dalším plánovaném termínu.
Přistavení a vývoz kontejneru nad rámec harmonogramu je možný po vzájemné dohodě s OMMaÚI Jirkov.

22. března proběhla na 3. ZŠ soutěž pro třídní kolektivy nazvaná Duhový den.
Jednotlivé třídy si vylosovaly barvy od strašidelné černé až po sladkou růžovou. 
Žáci měli za úkol vyplenit šatníky a posbírat co nejvíc oblečení i doplňků ve své 
barvě. Ti aktivnější si vyrobili i mašličky, šátky, sponky, korunky a další ozdoby. 

Do celodenní zábavné soutěže se zapojili nejen žáci a jejich učitelé, ba i sa-
motný pan ředitel, paní zástupkyně a sekretariát školy. Pochvalu si tak zasloužili 
úplně všichni.  Vítěznou třídou se nakonec stala 3. B (na snímku), která s fi alovou 
barvou nasbírala nejvíce bodů.                                       Ondřej Kaločay, žák 9. B

Ani žáci 2.B nejsou lhostejní ke katastrofě, která postihla 
vzdálené Japonsko. V projektu Všichni jsme  nyní Japonci si 
žáci sdělili informace nejen o zemětřesení a ničivých vlnách 
tsunami, ale přiblížili si také  polohu Japonska, seznámili se 
s legendou o vzniku  této země, dozvěděli se některé zajíma-
vosti. Obohatili si slovní zásobu o slova  např. Tokio, gejša, 
kimono apod. Vyrobili si jednoduché origami. Jako symbo-
lickou podporu a účast s Japonci si nasadili čelenku se sym-
boly Japonska a ČR.            Mgr. Jan Duda, ZŠ Studentská

Symbolická podpora Japonsku

V rámci environmentálního vzdělávání (ochrana životního 
prostředí) strávili žáci třídy 8. B první jarní dny, od 21. do 
23. března, ve Vzdělávacím a rekreačním centru na Lesné 
v Krušných horách. Hory nás přivítaly opravdu královsky, 
rozzářeným sluncem a nádherně modrou oblohou bez mráč-
ku.

Týdenní kurz byl zahájen v Litvínově ve Schole Humani-
tas, kde žáky a jejich učitelky Věru Šlaufovou a Jitku Ha-
bakuszovou přivítal zástupce školy Pavel Chrenka. V pro-
storách školy se žáci pod odborným vedením lektorů Adama 
Chrenky a Dany Waldsteinové věnovali prvním modulům: 
Meteorologie a Vzdělávání ke zdraví. Další dva moduly, 
Zvláště chráněné a významné druhy Krušných hor a Země-
dělství již probíhaly ve vzdělávacím centru na Lesné. Po 
celou dobu pobytu převažoval sport a turistika, během kte-
ré žáci plnili zadané úkoly.

Na závěr školení převzali žáci z rukou ředitele Scholy Hu-
manitas v Litvínově Ladislava Turbáka a vedoucího CEV 
VIANA Michala Taranta certifi káty na důkaz úspěšného ab-
solvování všech modulů a pobyt na Lesné byl slavnostně 
ukončen.

Ing. Věra Šlaufová, učitelka 4. ZŠ Jirkov

Osmáci ze ZŠ Krušnohorská 
přivítali jaro na Lesné

 Na 3. ZŠ měli Duhový den
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Jaro je tady - fotbal je zpátky

Po zimní přestávce vyběhly na fotbalový trávník i ženy Ervěnic. Na hřišti v Mostecké ulici hostily první dubnovou neděli 
hráčky z Ústí nad Labem. V zápase bohatém na pěkné fotbalové momenty i na góly domácí hráčky dvakrát srovnaly náskok 
Ústeckých, potřetí jim ale rozhodčí vyrovnávací gól, podle vedoucí týmu Anny Hausdorfové zcela regulérní, neuznal. Vy-
rovnané utkání tak skončilo 2:3 (poločas 1:2). Na snímku při jedné z řady útočných akcí hlavičkuje Lucie Horová, (vlevo),
s číslem 7 přihlíží Jaroslava Němcová, mezi soupeřky se tlačí do šance Jana Haspeklová. Na jaře se jirkovským fotbalistkám 
zatím příliš nedaří, ve třech kolech nezískaly ani bod a patří jim desáté místo v tabulce III. české ligy - A.    Foto Luboš Mizun

V neděli 3. dubna skončila úspěš-
ně roční pouť juniorů VK Ervěnice 
za postupem do nejvyšší republikové 
soutěže. Ve dvoukolové kvalifi kaci na 
dvě vítězná utkání se nejprve střetli 
v Jirkově s účastníkem extraligy junio-
rů z Hradce Králové a ve druhém kole 
zvládli bouřlivou atmosféru a houžev-
natého soupeře ve Znojmě. Do baráže 
se kvalifi kovali vítězové a nejlepší 
druhý ze tří skupin juniorské ligy a po-
slední dva týmy z extraligy.

První zápas s Hradcem Králové 
zvládli hráči z Jirkova s přehledem
a hladce vyhráli 3:0. Druhé utkání se 
rozhodovalo v pátém setu a navrch 
měli hráči z Hradce Králové (2:3). Roz-
hodoval třetí zápas, který se nevyvíjel 
pro domácí dobře. Ervěničtí prohrávali 
0:2 na sety a ve třetím měl soupeř za 
stavu 25:26 mečbol. Ale ani to domácí 
nezlomilo a další tři sety vybojovali.
Postoupili tak do 2. kola kvalifi kace, 
kde na ně čekalo Znojmo.

I se Znojmem to bylo neobyčejné 
drama. První zápas pro sebe ukořistili 
Jirkovští 3:2, druhý zápas si pohlídali 
domácí, kteří vyhráli 3:0. Všechno se 
rozhodovalo v nedělním zápase. Do-
mácí hráče přišlo podpořit téměř sto 
lidí, kteří vytvořili neskutečnou atmo-
sféru. Hráči obou družstev předváděli 
to nejlepší, čeho byli schopni. Vše-
chno gradovalo v pátém setu, který 

pro sebe nakonec rozhodli ervěničtí 
volejbalisté.

„Když jsem kluky předloni přebíral, 
vypracoval jsem dlouhodobý trénin-
kový plán, jehož hlavním cílem byl 
právě postup do extraligy,“ uvedl po 
šťastném konci kvalifi kačního drama-
tu trenér Radoslav Malarik. „Úspěchu 
si nesmírně cením, protože nepřišel ja-
koby mimoděk, ale celé dva roky jsme 
pracovali právě pro tento okamžik. Já 
své hráče moc nechválím, protože po-

Jirkov má volejbalovou 
extraligu kadetů i juniorů

chválený hráč je spokojený hráč a já na 
hřišti potřebuji bojovníky a rváče. Pro-
to jsem rád, že se hráči za svojí nesku-
tečnou dřinu odměnili sami. Na úspě-
chu mají velkou zásluhu trenéři Štěpán 
Javůrek, který kluky dal dohromady 
a naučil je mít volejbal rád, Luboš Smr-
čina, který s nimi pracoval ve starších 
žácích, a samozřejmě předseda klubu 
Zdeněk Hlinovský, jenž nám zabezpe-
čuje výborné tréninkové podmínky.“

Úspěšní junioři, dolní řada zleva: Martin Jedlička, Marek Melzer, Kryštof Kou-
sal, Vojtěch Forman, Vojtěch Pajer, horní řada zleva: Vít Schück, Jiří Pretl, Ště-
pán Rejhon, Šimon Zajíček, Pavel Hamata, Pavel Hennlich.

● Vítězství v základní části. HBC Kapitán Jirkov se stal vítězem dlouhodo-
bé části Oblastní hokejbalové ligy - sever. Svůj primát pojistil v posledním kole 
základní části vítězstvím nad HBC Siad Bulldogs Bílina. Jirkovský tým má ze 
dvaceti čtyř zápasů bilanci 16 vítězství, 4 vítězství v prodloužení, jednu remízu 
a pouze tři porážky. Do play off tak postoupil z nejvýhodnější pozice a na cestě 
za celkovým vítězstvím mu bude prvním soupeřem papírově nejslabší tým, HBC 
Koliba Ústí nad Labem, který jde do play off z poslední postupové, osmé pozice.

Dobré zprávy zpoza mantinelů...

 ● Jirkov má krále ligových střel-
ců. HBC Kapitán Jirkov přidal k tý-
movému úspěchu ještě jeden úspěch 
individuální. Útočník Roman Průcha 
(na snímku) doslova urval korunu krá-
le ligových střelců, když nastřílel 37 
gólů. Ostrostřelec z řad Kapitánů na-
víc přidal k 37 brankám i 14 přesných 
asistencí a zakončil tak základní část 
na pěkném třetím místě celkového bo-
dování soutěže. Gratulujeme!!!

● Postup do semifinále. První utkání play off zvládli Jirkovští bez zaváhání, 
HBC Koliba Ústí nad Labem odjela z mosteckého hřiště, kde Kapitán hraje své 
zápasy, s porážkou 2:7. V ústecké odvetě se jirkovskému týmu nepovedl závěr 
utkání, ve kterém inkasoval dva slepené góly a prohrál 2:4. V rozhodujícím třetím 
duelu však Kapitáni nedali soupeři šanci. Dokráčeli si celkem v poklidu pro dru-
hou výhru v sérii (5:2) a postoupili tak do další fáze play-off. 

Po vítězném tažení krajským přebo-
rem jirkovští starší žáci postoupili do 
kvalifi kace o republiku. 

Ve dnech16. a17. dubna uspořádal 
oddíl VK Ervěnice v tělocvičně ZŠ 
Krušnohorská turnaj jedné ze čtyř sed-
mičlenných skupin, odkud postoupila 

Další volejbalový úspěch - starší žáci postoupili 

do závěrečných bojů o titul mistra republiky

první tři družstva na Mistrovství Čes-
ké republiky. Domácí svěřenci trenérů 
Luboše Smrčiny a Evy Tengleroví re-
prezentovali ve složení M. Slusarčík, 
Z. Veselý, M. Říha, J. Frajbiš, K. Roh-
lena, M. Pivec, D. Kapitula, T. Koch-
lefföl, P. Kučera a M. Šíp.

...a ještě jedna na poslední chvíli: 
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